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RG.0012.7.2011 
 

Protokół Nr 7/11 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego                                     

  i Rolnictwa 
odbytego w dniu 6 września 2011 roku 

 
 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1307 a zakończyła o 1450. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz 
Budziło, który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad          
(na 4 Członków Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w 
załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 
obrad. 
Zaproponowany porządek obrad został przyjęty – 4 głosy „za” – jednogłośnie.  
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag – 4 głosy 
„za” – jednogłośnie. 
 
Ad.IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 
przekraczające podstawę programową wychowania przedszkolnego w Gminnym 
Przedszkolu Publicznym w Radomyślu nad Sanem przedstawiła i omówiła              
P. Joanna Dudzińska – Inspektor ds. oświaty. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
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Ad.IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2011 rok przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy 
Małgorzata Nowak. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 
własność gminy (dotyczy m. Orzechów) przedłożyła pracownik Urzędu Gminy 
– Magdalena Grębowiec, informując o pozytywnej opinii Zebrania Wiejskiego 
w Orzechowie w kwestii zbycia przedmiotowej nieruchomości. 
Nie zgłoszono zastrzeżeń  do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/4. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 
własność gminy ( dotyczy m. Chwałowice) przedstawiła  pracownik Urzędu 
Gminy – Magdalena Grębowiec. 
P. Grębowiec poinformowała, że Zebranie Wiejskie sołectwa Chwałowice 
pozytywnie zaopiniowało zbycie omówionej nieruchomości.  
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu  
– 4 głosy „za” – jednogłośnie. 
 
Ad.IV/5. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie poboru podatków w formie inkasa 
przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Podatków Danuta Chamera. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/6. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
ustanowienia zasad przysługiwania diet przewodniczącemu organu 
wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy Radomyśl nad Sanem Kierownik 
Referatu Podatków Danuta Chamera. 
W głosowaniu projekt uchwały został bez uwag pozytywnie zaopiniowany        
– 4 głosy „za” – jednogłośnie. 
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Ad. IV/7. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę na terenie gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił i 
omówił Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Lesław Pater. 
Po złożeniu wyjaśnień i przeprowadzonej dyskusji  Komisja zaopiniowała 
pozytywnie zaproponowaną przez Dyrektora ZGK taryfę, w tym cenę 1m3 wody 
w kwocie 3,60 zł, w głosowaniu – 3 głosy „za”,  1 głos „wstrzymujący”. 
 
Ad. IV/8. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie dopłat do ceny wody na terenie gminy 
Radomyśl nad Sanem omówił Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej 
Lesław Pater. 
Radny Bolesław Puka zaproponował, aby podnieść kwotę dopłaty do 1m3 
dostarczonej wody o 10 groszy do  wysokości 1,30 zł. 
W głosowaniu za obecnie obowiązującą dopłatą w wysokości 1,20 zł głosowało 
2 radnych. 
Za propozycją radnego Bolesława Puki głosował 1 radny. 
Jeden radny wstrzymał się od głosu. 
Komisja przyjęła dopłatę w kwocie 1,20 zł. 
Projekt uchwały wraz z przyjętą dopłatą został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję. 
 
Ad. IV/9. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego w Stalowej Woli przedstawił inspektor ds. obsługi Rady Gminy 
Piotr Chodur. 
Nie zgłoszono uwag  do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 4 głosy 
„za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/10. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 
Szeliga. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 3 głosy „za”,  1 głos 
„wstrzymujący”. 
 
Ad. IV/11. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 
2011 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Przedłożony projekt w głosowaniu został pozytywnie zaopiniowany – 3 głosy 
„za”,  1 głos „wstrzymujący”. 
 



 4

Ad. V. 
Z - ca Wójta Gminy Izabela Szałaj poinformowała o ogłoszeniu przez Urząd 
Marszałkowski naboru wniosków w zakresie  usuwania szkód powodziowych 
na terenach które zostały uszkodzone w trakcie ubiegłorocznej powodzi. 
Wnioski mogą być składane na realizację przedsięwzięć służących odtworzeniu 
infrastruktury publicznej oraz renowacji obiektów dziedzictwa kulturowego 
dotkniętych powodzią, w tym dróg gminnych o znaczeniu regionalnym i 
lokalnym oraz infrastruktury towarzyszącej, przy czym nie jest możliwa 
realizacja projektów dotyczących wyłącznie infrastruktury towarzyszącej. 
Warunkiem złożenia wniosku o dofinansowanie jest to aby drogi na które 
zostanie złożony wniosek posiadały odpowiedni status drogi gminnej w czasie 
wystąpienia powodzi lub podtopień. Warunek ten wyklucza naszą gminę z 
możliwości złożenia wniosku, ponieważ drogi które uległy zniszczeniu podczas 
powodzi m.in. prowadzonej akcji przeciwpowodziowej lub uległy podtopieniom 
nie mają statusu drogi gminnej, a mają jedynie nadany numer ewidencyjny 
działki. Jest jeszcze szereg kryteriów, które są brane pod uwagę przy ocenie  
formalnej i merytoryczno – technicznej. Wobec powyższego gmina nie może 
ubiegać się o dofinansowanie na remont dróg w ramach ogłoszonego naboru 
wniosków. 
 
Radny Stanisław Kosiński zgłosił propozycję wyjazdu Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Rolnictwa do Urzędu Wojewódzkiego celem spotkania z 
Wojewodą Podkarpackim i poruszenia spraw związanych z ochroną 
przeciwpowodziową na terenie gminy oraz  podjęcia rozmów o przyznanie 
środków finansowych na modernizację infrastruktury powodziowej.  
 
Komisja wystąpiła z wnioskiem o rozważenie możliwości skrócenia czasu 
świecenia lamp oświetleniowych na terenie gminy w okresie zimowym w celu 
uzyskania oszczędności. 
 
Inspektor ds. obsługi Rady Gminy Piotr Chodur poinformował o wniosku         
P. Czesława Tysa do uchwały Rady Gminy z dnia 27.04.11r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. We wniosku P. Tys stwierdził, że analiza zasadności 
przystąpienia do sporządzenia planu jest niezgodna z obowiązującymi 
przepisami zawartymi w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Radomyśl nad Sanem jak również w uzasadnieniu 
uchwały brak jest przedstawienia stanu faktycznego zagospodarowania terenu.  
Przedmiotowy wniosek został skierowany przez Przewodniczącego Rady 
Gminy  pod rozpatrzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa celem 
poinformowania i ustosunkowania się do zgłoszonego wniosku. 
Komisja po zapoznaniu się z przedmiotową sprawą zwróciła uwagę na potrzebę 
dokonania  wizji lokalnej w terenie celem wydania późniejszej opinii. 
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Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                              Tomasz Budziło  
 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 
 
 
 
 


